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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht «Aankoop EU voor niets» (ingezonden 7 oktober 2013). 

Vraag 1
Klop het bericht «Aankoop EU voor niets»?1 

Vraag 2
Waarom worden er miljoenen uitgegeven aan een Europees Openbaar 
Ministerie, terwijl de onderhandelingen daarover nog bezig zijn en het dus 
officieel nog niet eens duidelijk is of deze organisatie ooit het levenslicht zal 
zien? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat Nederland in het algemeen en Den Haag in het 
bijzonder al meer dan genoeg internationale organisaties huisvesten, namelijk 
meer dan 30? Deelt u voorts de mening dat de kosten die hierbij komen 
kijken in tijden van crisis niet aan de hardwerkende belastingbetaler zijn uit te 
leggen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid deze verspilde miljoenen terug te halen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid deze verspilde miljoenen uit eigen zak terug te betalen? Zo nee, 
waarom niet?

1 Telegraaf, 4 oktober 2013
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